

# Welcome to Preschool Room 101!!!

Hello Parents,

Welcome to Half-day Pre-K, we are very excited to have your child in our classroom and we can't wait to explore the wonders of learning together.

## General Information:

- School hours are from 8:15 AM- 10:50 AM for morning session, and 12:40 PM- 3:15 PM for afternoon session
- Pick up will be at door #3, no later than 10:50 AM for morning session, and 3:15 PM for afternoon session
- Please label your child's bookbags, water bottles, and jackets to minimize confusion

## Learning Expectations: Students

- Students will be getting homework in the near future. Teachers will send out a letter prior to starting homework.
  - Students are expected to complete homework assignments on a daily basis
  - Homework is to reinforce skills taught during the school day

## Expectations: Parents

- Check your child's folder everyday for important information
- Support your child to complete all learning activities and assignments
- Practice reading with your child
- Engage in conversation with your child about classroom units
- Contact Ms. Cox ([kcox11@cps.edu](mailto:kcox11@cps.edu)) and Ms. Rong ([yrong2@cps.edu](mailto:yrong2@cps.edu)) with any questions or concerns through email or you may call the school

## Full-Day Pre-K Readiness

- Essential skills in English Language Arts and Math
  - ELA: Identifying letter sounds and identifying the beginning/middle/ending sound of CVC words
  - Math: Identify numerals 1-20 and math concepts (sorting)
- Support for social-emotional health
- Foundational skills in fine motor
- Engage in social activities with peers
- Communicate & collaborate
- Get to know print concepts
- Recognize and write own name

# 欢迎来到幼儿班101!!!

家长们，您好！

欢迎来到半日的幼儿班，我们很高兴您的孩子来到我们的课堂，我们迫不及待地想和大家一起探索学习的奇迹。

基本信息：

- 上课时间：
  - 早班是 早上 8 点 15 分 至 上午10:50 分
  - 午班是 中午 12:40 分 至 下午 3 点 15 分
- 接送将在 3 号门，早班接孩子不迟于上午10:50 分，午班接孩子不迟于下午 3:15分
- 请在您孩子的书包、水瓶、和衣服上都写名字，以尽量减少混乱学生们的物品

学习期望：学生

- 学生们将在不久的将来会有家庭作业。老师会在开始家庭作业之前提前通知家长们。
  - 学生需要每天完成家庭作业
  - 家庭作业是加强练习在校期间所学的技能

期望：父母

- 每天检查您孩子的文件夹以获取重要信息
- 支持您的孩子完成所有学习活动和作业
- 和孩子一起练习阅读
- 与您的孩子就课堂单元进行对话
- 如有任何疑问或疑虑，请通过电子邮件联系考克斯老师([kcox11@cps.edu](mailto:kcox11@cps.edu)) 和容老师 ([yrong2@cps.edu](mailto:yrong2@cps.edu))，或者您可以致电学校

为明年的全天幼儿园作准备

- 英语语言艺术和数学的基本技能
  - ELA: 识别字母发音和认识 CVC 单词的开头、中间、和尾端发音
  - 数学: 识别数字 1-20 和数学概念 ( 分类 )
- 支持社会情绪健康
- 精细运动的基础技能
- 与同龄人一起参加社交活动
- 沟通与协作
- 开始阅读技巧: 印刷概念
- 认识并写下自己的名字